
  

  

  

  

Beste leden, 

Hierbij ontvangen jullie de maandelijkse digitale Nieuwsbrief van CDA 

Nijkerk-Hoevelaken. Daarmee willen wij jullie op de hoogte houden van 

wat er binnen het CDA speelt en informeren over de politieke standpunten 

van onze raadsfractie. 

Inmiddels liggen de verkiezingen voor het Europese parlement alweer 

achter ons. Hoewel het CDA één zetel verloor, van 4 naar 3 zetels, mogen 

wij toch heel tevreden zijn met deze uitslag. Bij de Tweede 

Kamerverkiezingen in november haalden wij nog maar 3,3 % van de 

stemmen, nu is dat opgelopen naar 9,5 %, bijna drie keer zoveel. Hoewel 

dat deels een gevolg is van de lagere opkomst, CDA-stemmers zijn vaak 

trouwe kiezers, mogen we ook concluderen dat het CDA de weg omhoog 

weer heeft ingezet. In de media wordt al gesproken over de terugkeer van 

het CDA. Laten we er met zijn allen aan werken om die trend voort te 

zetten.   

Onze huidige gemeenteraad is nu ruim twee jaar onderweg en dat 

betekent dat de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2026 snel 



 

dichterbij komen. Daarom organiseert de gemeente Nijkerk de cursus 

Politiek Actief. Deze is bedoeld voor inwoners die meer willen weten over 

de gemeente, de politiek en de taken en rollen van de gemeenteraad. Ook 

is er een training debatteren en zijn er ontmoetingen met gemeentelijke 

politici en bestuurders. Deze cursus is heel geschikt voor iedereen die 

misschien interesse heeft om politiek actief te worden, maar nog niet 

precies weet wat de mogelijkheden zijn. Meedoen is gratis. Zie voor meer 

informatie: www.nijkerk.eu/persberichten. De cursus start op dinsdag 24 

september en telt vijf bijeenkomsten. Aanmelden kan tot 15 juli via 

griffie@nijkerk.eu of telefoonnummer 14033. Van harte aanbevolen. 

Tot slot wil ik je graag uitnodigen voor onze volgende ledenvergadering 

die op maandagavond 1 juli plaatsvindt in Stoomgemaal Hertog Reijnout 

in de polder Arkemheen. Nadat we de jaarverslagen 2023 en de begroting 

2024 hebben vastgesteld, nemen onze wethouders en de raadsfractie ons 

mee in de actuele ontwikkelingen in de gemeentelijke politiek, want er 

gebeurt veel in onze gemeente. Deze zomeravond staat ook in het teken 

van ontmoeting en gezelligheid. Dit betekent dat er voldoende ruimte is 

voor een hapje en een drankje én het bezichtigen van het historische 

stoomgemaal en de omgeving. De volledige agenda en de 

vergaderstukken ontvangen jullie binnenkort. 

Onze raadsleden en één van onze wethouders informeren je in deze 

nieuwsbrief over verschillende actuele zaken. Mocht je vragen hebben 

over deze of andere onderwerpen dan kun je altijd contact met ons 

opnemen. Onze e-mailadressen en telefoonnummers vind je op onze 

website: www.cda.nl/gelderland/nijkerk-hoevelaken   

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Speeltuinen plan 

 

In de vorige periode vroeg de fractie van het CDA meermaals om het 

'speeltuinen-plan', zoals het toen genoemd werd. Gelukkig heeft wethouder 

Windhouwer dit opgepakt en ligt er nu het Plan en Programma bewegen en 

spelen. Een ambitieus plan waar we als CDA-fractie enthousiast werden van 

variant 2. Een flink duurdere variant dan 1, maar naast een upgrade van 

verschillende  bestaande speelgelegenheden is variant 2 inclusief een flink 

aantal extra's. Namelijk een upgrade van het Corlaer-park, het vervangen van 

een half-pipe in Hoevelaken, een urbanpark inclusief klimmuur in Paasbos, een 

upgrade van de buurtspeelplek aan de Van Oldenbarneveltstraat en het 

realiseren van een pumptrackbaan. 

 

Vorig jaar kwam het CDA met een nieuwe gezinsvisie. Hilde Palland zei daarbij: 

'Voor veel gezinnen is het altijd spitsuur".  Dat is herkenbaar voor mij als 

moeder, maar ook om mij heen zie ik jonge gezinnen die het gezinsleven 

ervaren als 'spitsuur'. Hoe fijn als ouders elkaar kunnen ontmoeten rondom een 

fijne speelplaats.  

 

Ook in ons verkiezingsprogramma hebben wij benoemd te streven naar 

versterking van het sociale netwerk. Want 'spitsuur' voor ouders doet 

vermoeden dat zij er af en toe even uit willen. Even op woensdagmiddag naar 

de speeltuin. Even met andere ouders nieuwe ideeën opdoen wat betreft 

slaapperikelen, pestgedrag, problemen rondom het eten, alle ballen 

hooghouden, er is altijd wel iets wat ouders 'delen' en verbindt.  

 

Ontmoeten en bewegen, zijn helpend in een samenleving waarin mensen 

steeds vaker gebukt gaan onder eenzaamheid, prestatiedruk, financiële 

problemen, het gevoel hebben er niet bij te horen, opvoedproblemen, en ga zo 



 

maar door. Veel inwoners, zeker ouders, ouderen en jongeren, hebben de 

behoefte elkaar te ontmoeten en hoe mooi als dat buiten kan op verschillende 

plekken in onze gemeente. Voor onze CDA-fractie gaan deze elementen van 

ontmoeten en bewegen in dit plan zorgen voor een fysiek én mentaal gezonde 

samenleving. We willen dat de gemeente onze inwoners uitdaagt om in 

beweging te kome. Met dit plan voorzien we zeker de aankomende tien jaar in 

een mooie investering daarvoor.   

 

Belangrijke punten die wij het college nog hebben meegegeven zijn: zorg ook 

voor veilige verbindingen naar de speelplekken toe. Dit werd meegenomen met 

tevens een oproep aan inwoners om ook aan te geven waar dit niet het geval is. 

Ook vinden we het belangrijk dat bij de ontmoetingsplekken het plaatsen van 

afvalbakken wordt meegenomen. 

  

Pam van de Weijer - Feuerstein 

CDA-raadslid 

 

 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Verruiming voorwaarden woningsplitsing  

 

Tijdens de raadsvergadering van donderdag 30 mei heeft de gemeenteraad het 

raadsvoorstel 'Wijziging beleidsnota woningsplitsing en kamerbewoning' 

aangenomen. Door het gewijzigde beleid gaat de minimale woonoppervlakte bij 

woningsplitsing van 50 naar 40 vierkante meter. Begin vorig jaar heeft de CDA 

fractie daar al vragen over gesteld. In de binnenstad van Nijkerk en nu ook in 

het centrum van Hoevelaken is woningsplitsing onder bepaalde voorwaarden 

toegestaan. Door het terugbrengen van de minimale oppervlakte is de kans op 

het splitsen van woningen of andersoortige panden groter. Dit geeft meer kans 

op betaalbare woningen voor jongeren en dat verlevendigt het centrum.     

  

Harry Bokkers 

CDA-raadslid 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Held van de maand 

Onze held van de maand is deze keer het bestuur van de Dorpsdag 

Nijkerkerveen. Dankzij hun inzet kan Nijkerkerveen e.o. elk jaar genieten 

van een mooie braderie, muziek en een gezellige sfeer! 

Namens het CDA bedankt voor jullie inzet! 

  

P.s. Mocht je nu enthousiast zijn, op 29 juni 2024 is er weer een editie van 

de dorpsdag in Nijkerkerveen! 

Voor meer informatie 

zie: https://www.facebook.com/share/p/qFKw3T5LfhgQjyjv/ 
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Woord van de wethouder 

Netcongestie, kans of bedreiging 

Er gaat geen dag voorbij of het gaat over netcongestie. Netcongestie kunt u 

vergelijken als een file op de snelweg oftewel er is niet voldoende capaciteit op 

het net om alle vraag naar elektriciteit te faciliteren. Gevolg is dat bedrijven, 

maar ook liften in appartementencomplexen geen stroomaansluiting krijgen en 

dat misschien zelfs de bouw van nieuwe woningen tot stilstand komt. Een 

onwenselijke situatie. 

Helaas zijn de mogelijkheden om er als gemeente wat aan te doen zeer 

beperkt. Natuurlijk werken we mee aan de plaatsing van 200 nieuwe 

elektriciteitshuisjes in onze gemeente. In de Campenbuurt zijn er inmiddels twee 

geplaatst. Ook zoeken we samen met Liander naar een plek om een nieuw 

onderstation te bouwen. Allemaal zeer nuttig, maar hier merken we pas in 2029 

enig effect van. Tot die tijd zullen we het dus moeten doen met netcongestie. 

Een onbevredigende situatie al zeg ik het zelf. Tenzij, we bereid zijn om out of 

the box te denken! 

Als we nu eens in staat zouden zijn om alle energie die we nodig hebben lokaal 

op te wekken en gelijktijdig te benutten. Dan is het niet nodig om elektriciteit te 

transporteren en kunnen we bedrijven die wachten op een aansluiting direct 

helpen. Netcongestie is dan geen issue meer. Uit onderzoek van de provincie 

Friesland blijkt dat de belasting van het net met zelfs 30% afneemt. Dat 

betekent dat we de opwekte zonne-energie, windenergie, biogas, e.d. direct 

leveren aan bedrijven of desnoods tijdelijk opslaan in een batterij. Hierbij 

verkopen we de energie aan elkaar tegen kostprijs. 

En het mooie van dit alles is dat dit helemaal aansluit bij het gedachtegoed van 

het CDA. We gaan als lokale gemeenschap zorgen voor een goed 

functionerend energiesysteem waarbij het bieden van voldoende, betrouwbare 

en betaalbare energie voorop staat. Hierdoor zijn we minder afhankelijk van de 

markt en geopolitieke ontwikkelingen. Door het minder verbruiken van fossiele 

energie en juist meer energie lokaal duurzaam opwekken, zijn we een goede 

rentmeester van onze schepping. En wat zou het mooi zijn als de boeren in ons 

buitengebied, naast het “produceren” van voedsel ook als energieboer een extra 

verdienmodel zouden kunnen opzetten. 



 

Ik hoop dat deze beweging u aanspreekt en dat we samen kunnen gaan voor 

“Nijkerk Energie, voor en door Nijkerkers”. 

René Windhouwer,  

wethouder 

  
 

  

  
 

 


